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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  Ul. Hlavná súp. 

č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 5 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

11. 12. 2020, konaného zasadačke Obecného úradu v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 30.9.2020 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej k návrhu rozpočtu 

obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 a 2023 

7. Návrh - Rozpočet obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 a 2023 

8. Rozpočet obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 a 2023 

9. Návrh VZN č. č. 4/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné odpady na území obce Rabča 

10. VZN č. č. 4/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné odpady na území obce Rabča 

11. Návrh VZN č. 5/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 o nakladaní s KO a s drobnými 

stavebnými odpadmi na území obce Rabča 

12. VZN č. 5/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 o nakladaní s KO a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Rabča 

13. Návrh VZN č. 6/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení 

14. VZN č. 6/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

žiaka a dieťa škôl a školských zariadení 

15. Plán kontrolnej činnosti HK obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej na I. polrok 2021 

16. Kalkulácia nákladov na Záchytnú stanicu pre psov 

17. Mapa Trchovnica – Anton Skurcoňák a spol.  

18. Stanovisko HK obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej k prijatiu úveru na dofinancovanie 

Prístavby ZŠ 

19. Zápisnica Finančnej komisie zo dňa 25.11.2020 

20. Zmena rozpočtu č. 5/2020 obce Rabča 

21. Zmena rozpočtu č. 5/2020 ZŠ s MŠ   

22. Porovnanie vývozu KO k zvýšeniu poplatku za KO 

23. Poďakovanie prednostky OÚ, Námestovo 

24. Zmluva o budúcej NZ medzi obcou Rabča – OVS – Iskerkova,Pilarčíkova,Goborova, Tehelná, Poľná 

25. Zoznam žiadateľov o dotáciu na rok 2021 z rozpočtu obce Rabča 

 

 

Prítomní:  Podľa priloženej prezenčnej listiny 

Neprítomní:   Mgr. Gabriela Čulová, Pavol Kobyliak  – ospravedlnení – poslanci OZ 

Ďalší prítomní:  

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ Rabča 

Bc. Ľudmila Lubasová, správa daní a poplatkov OcÚ Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča 

Anna Skurcoňáková, občianka obce Rabča 
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Jozef Ganobjak, občan obce Rabča 

 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

PIATE riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2020 otvoril starosta obce 

Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 

ods. 4 písm. a)  zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  Zasadnutie 

je ako obvykle v zasadačke obecného úradu bez vylúčenia verejnosti za dodržania základných hygienických 

opatrení z dôvodu šírenia ochorenia COVID-19. Skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov OZ zo všetkých 

11 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina a OZ sa môže právoplatne uznášať. Ospravedlnili sa: Pavol 

Kobyliak a Mgr. Gabriela Čulová – poslanci OZ.  

Starosta v úvode predstavil poslancom OZ nového prednostu OcÚ – Ing. Tomáša Kekeliaka, ktorého 

vymenoval do funkcie prednostu Obecného úradu v Rabči s dňom nástupu 1.12.2020. 

Ing. Tomáš Kekeliak – predstavil sa poslancom OZ. Uviedol, že jeho snahou je, aby obec a obecný úrad 

napredovali. Chcel by byť nápomocný aj poslancom OZ.  

Starosta – chce, aby pozícia prednostu slúžila všetkým zamestnancom obecného úradu. Verí, že s jeho 

prácou budú spokojní.  

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ján Maťuga a Ing. Jozef Kovaliček,  

poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Brišák, členovia: Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

 

PROGRAM 

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 30. 9. 2020; 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej  k návrhu rozpočtu 

obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 – 2023; 

7. Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 – 2023; 

8. Prerokovanie žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2021 v zmysle VZN č. 3/2020; 

9. Schválenie návrhu VZN č. 4/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2014 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rabča;  

10. Schválenie návrhu VZN č. 5/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Rabča;  

11. Schválenie návrhu VZN č. 6/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení; 

12. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča na I. polrok 2021; 
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13. Schválenie zámeru vybudovania športovo-kultúrneho areálu v Rabči na futbalovom ihrisku v Gaceli 

a spôsob financovania jeho výstavby; 

14. Schválenie podania žiadosti a spoluúčasti obce Rabča v rámci vyhlásenej výzvy č. IROP-PO2-ŠC212-

2020-58 na realizáciu projektu „Vytvorenie centra integrovanej primárnej ambulantnej starostlivosti v obci 

Rabča“; 

15. Prejednanie a schválenie Zmluvy o budúcej nájomnej zmluve medzi obcou Rabča a OVS, a.s. Dolný 

Kubín „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2020, Rabča, Ul. Iskerkova, Pilarčíkova, Goborova, Tehelná 

a Poľná; 

16. Schválenie úveru na Prístavbu ZŠ + stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča; 

17. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

18. Interpelácia – Diskusia; 

19. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany poslancov 

neboli žiadne. Keďže prišli občania riešiť svoju požiadavku, navrhol dať im priestor na začiatku OZ a to 

pred bodom 5) Kontrola plnenia uznesení zo dňa 30. 9. 2020.  

UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu s navrhovanou  zmenou hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 

0; PROTI: 0.  

 

Prerozdelenie pozemkov pri Ul. Rovňovej – Anton Skurcoňák a spol.  

PhDr. Piták  – uviedol, že dňa 4. 12. 2020 sa uskutočnilo jednanie so spoluvlastníkmi pozemkov pri Ul. 

Rovňová – Anton Skurcoňák a spol. s tým, že cieľom jednania bolo dohodnúť sa ohľadne percentuálnej 

účasti spoluvlastníkov a obce Rabča na rozšírení Ul. Trchovnica. Stanovisko vlastníkov bolo nasledovné:  

Z Á V E R : 

1. Vlastníci pozemkov Anton Skurcoňák, Anna Skurcoňáková, Jozef Ganobják a Marta Revajová trvajú na 

tom, že na Ul. Trchovnicu podpíšu zo svojich pozemkov len 1 m zo svojej výmery. 

2. Komisia doporučuje OZ, aby schválilo riešenie obce a vyčleniť na Ul. Trchovnicu 5 m percentuálne zo 

všetkých podielov, tak ako bol pôvodný návrh.  

 

Anna Skurcoňáková – prispievali už na ulicu. 

PhDr. Piták – ak prispeli na ulicu, tak v rámci JPÚ na Adamovke III. 

Anna Skurcoňáková – oni dali 10 tis. € za pozemky a teraz im chce obec zobrať 250 m2 pod ulicu. 

Starosta – veď aj obec dáva pod ulicu ako spoluvlastník.   

Anna Skurcoňáková – 2 roky im trvalo kým si odkúpili podiely. A teraz chce obec, aby dali na ulicu. Bolo 

tam cez 20 spoluvlastníkov a teraz sú tam len 4 vlastníci, nakoľko sa im to podarilo vybaviť.  

Starosta – ulica, ktorú majú aj oni pri pozemkoch, tak sa na ňu podieľali aj občania z JPÚ Adamovka III.  

Fusková – ich podiely, ktoré ostávali na Adamovke III. sa preniesli do jednej parcely pri Soľnom potoku.  

Anna Skurcoňáková – obec tam má 150 m2, tak nech ich na ulicu pustí obec. Ak chce mať v poriadku ulice.  

Starosta – každý dáva v princípe svoj podiel do ulice. Ulica je pre všetkých občanov.  

Anna Skurcoňáková – nemôžu porovnávať ich pozemky s Adamovkou III. Ak obec chce, tak sú ochotní 

svoj podiel odpredať pod ulicu obci.  

Fusková – v rámci jednoduchých pozemkových úprav, ktoré teraz napr. prebiehajú na Nižnom konci dávajú 

pod ulice vlastníci od 10 – 15 %.  

Maťuga – aj oni, keď si vytvorili stavebné pozemky pri Ul. Vysoká, všetci sa podieľali percentuálne na 

vytvorení ulice.  

Anna Skurcoňáková – to nie je vôbec fér voči nim. Nemôžu 4 stavebnými pozemkami riešiť jednu ulicu. 

Chcú, aby obec prispela na ulicu o výmere 153 m2 a oni prispejú zvyšokom.  
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Ing. Jagnešák – veď záver komisie bol jasný – vlastníci chcú pustiť len 1 m a obec trvá na 5 m.  

Anna Skurcoňáková – a ak nebudú súhlasiť?  

Ing. Jagnešák – tak to ostane tak.  

PhDr. Piták – každý prispieva rovnako.  

Fusková – p. Skurcoňáková a spol. dávajú pod ulicu Trchovnicu 6% ako aj obec. Obec však sama zároveň 

prispieva aj do Ul. Rovňovej o výmere 59 m2 bez podielov spoluvlastníkov p. Skurcoňákovej a spol. Vo 

všeobecnosti pri tvorbe stavebných pozemkov sa všetci vlastníci podieľajú percentuálne na vytvorení ulice, 

čo je v priemerne 10% z výmery stavebného pozemku.  

Anna Skurcoňáková – ale je rozdiel, keď pustia pod ulicu 10 vlastníci ako keď sú len 4. Obec chce zo 4 ľudí 

urobiť ulicu. Nech pustia aj zo spodu  vlastníci na ulicu.  

Maťuga – ak sa ponechá všetko na vlastníkov, tak sa nebude dať stavať? 

Ing. Jagnešák – nie, lebo obec je spoluvlastník, je síce vytvorený geometrický plán, ale vlastnícky to ešte nie 

je vyporiadané.  

Starosta – treba dať hlasovať o návrhoch.  

Poslanci hlasovali o návrhu, že obec trvá na 5 m. 

UZNESENIE 

Vyčleniť na Ul. Trchovnicu 5 m percentuálne zo všetkých podielov od spoluvlastníkov, tak ako bol pôvodný 

návrh a to od – Anton Skurcoňák, Anna Skurcoňáková, Jozef Ganobják, Marta Revajová a obec Rabča. ZA 

hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol  Jurčák, PhDr. Augustín  Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 6 z prítomných 9 poslancov OZ. PROTI – 0; ZDRŽAL SA – Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák t. j. 3 z prítomných 9 poslancov OZ.  Tento návrh bol 

schválený.  

O návrhu spoluvlastníkov sa už nehlasovalo.  

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 30. 9. 2020 

Starosta – požiadal kontrolórku obce Rabča (ďalej len HK) JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú, aby 

predniesla kontrolu plnenia uznesení zo dňa 30. 9. 2020 (viď príloha zápisnice).  

 

C) Ukladá 

1. Vedúcemu RABČAN, obecné služby, Štefanovi Raticovi preveriť a opraviť zatekanie v budove TJ 

Oravan Rabča.  

Zodpovedný: v texte; Termín: mesiac 10/2020, úloha splnená – v mesiaci október – strecha podlepená 

lepenkou. 

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie: ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

      

K bodu číslo 6 – Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 

k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 - 2023 

HK obce Rabča – predniesla poslancom OZ svoje stanovisko HK obce Rabča k návrhu rozpočtu obce Rabča 

na rok 2021 s výhľadom na roky 2022 – 2023. Uviedla, že stanovisko bolo poslané poslancom e-mailom. 

Hlavná kontrolórka doporučila poslancom OZ návrh rozpočtu schváliť. 

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené stanovisko vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 7 –  Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na 

roky 2022 - 2023 
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Ing. Kvasniaková – predniesla návrh rozpočtu. Uviedla, že tento návrh bol zverejnený na úradnej tabuli 

a web stránke obce Rabča po dobu minimálne 15 dní  a to od 25. 11. 2020 do 10. 12. 2020. Uviedla tiež, že 

poslanci ho obdržali aj e-mailom a požiadala ich, aby sa k nemu vyjadrili.  Následne stručne oboznámila 

poslancov s jednotlivými položkami rozpočtu.  

Uviedla, že mali zasadnutie Finančnej komisie, kde ho položkovite prešli. Oboznámila poslancov 

s hlavnými kapitálovými výdavkami  rozpočtu. Rozpočet je vyrovnaný.  

Starosta – na budúci rok chceme začať s nadstavbou školiacej hasičskej stanice. Z tohto roku sa presunul 

workout a parkovisko na budúci rok. Podali sme žiadosť na kanalizáciu na Adamovke III. OVS, a.s. Dolný 

Kubín nás zahrnula do investičného plánu na 400 m kanalizácie, čo mu je veľmi rád. Adamovku III. by sme 

mohli týmto dať už do konečného stavu, čo sa týka inžinierskych sieti. 

Ing. Kvasniaková – 200 tis., ktoré prišli na dvojzmennosť, tie sa budú ešte fakturovať.  

Ing. Kovaliček – či nemali najskôr schváliť úver a až potom rozpočet?  

Starosta – úver bol už  zahrnutý v minulom rozpočte. 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili Programový rozpočet obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na 2022 – 2023 v celkovej 

sume:  

• Bežný rozpočet 

– príjmy   .................................. 4 423 993,00 € 

– výdavky  ................................ 3 828 316,00 € 

• Kapitálový rozpočet 

– príjmy  ...................................     647 363,00 € 

– výdavky  ................................  1 927 000,00 € 

• Finančné operácie 

– príjmy  ...................................     731 560,00 € 

– výdavky  ................................       47 600,00 € 

• ROZPOČET SPOLU 

– príjmy  ...................................   5 802 916,00 € 

– výdavky  ................................   5 802 916,00 €,  

 

ktorého súčasťou je rozpočet organizácii: Základná škola s materskou školou Rabčická 410 Rabča vo výške 

2 334 966,00 € a príspevková organizácia RABČAN, obecné služby Rabča, Rabčická 334, Rabča vo výške 

285 000,00 €, Centrum voľného času Rabča, Hlavná 426, Rabča vo výške 0,00 € s pripomienkami 

poslancov – bez výhrad. ZA hlasovali:  Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján 

Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie výhľad rozpočtu obce Rabča na rok 2022 – 2023. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Ing. Kvasniaková – ďalej informovala, že sme v priebehu mesiaca december 2020 dostali dotáciu 140 tis. € 

na vodovod, 138 tis. € detské jasle, refundácia – 91 tis. € modernizácia učební, nadstavba MŠ – 16 tis. € 

Projekt s ČR – Odovzdanie dedičstva – cca 17 tis. € a ešte nám príde na budúci rok 20 tis. €, Projekt 

Rozdelení hranicou spojení kultúrou – na budúci rok nám príde platba 18 tis. € , refundovali nám náklady na 

Covid-19 vo výške cca 19 tis. €. 500 tis. € by mal byť zostatok na účte obce Rabča k 31.12.2020. Pomohla 

nám finančná výpomoc vo výške 110 tis. € z Ministerstva financií SR, ktoré sme použili na rekonštrukciu 

chodníkov. Podiel z výnosu dane z príjmov FO bude približne  v rovnakej výške ako v r. 2020.  
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K bodu číslo 8 –  Prerokovanie žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2021 v zmysle VZN č. 

3/2020  

Starosta – požiadal predsedu Finančnej komisie Ing. Pavla Jurčáka, aby predniesol žiadosti o schválenie 

dotácií na rok 2021.  

Ing. Jurčák – predniesol poslancom nasledovné žiadosti spolu s výškou požadovanej dotácie. Uviedol, že je 

potrebné preveriť vyúčtovanie dotácii z minulého roku a na základe toho finančná komisia doporučí na 

budúcom OZ ich schválenie.   

 

1. Slovenský červený kríž  

Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – predseda    –   900,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/1986 

Žiadosť podaná: 19.10.2020 

 

2. ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Rabča  

Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270     –   2 500,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/1956 

Žiadosť podaná: 14.10.2020 

 

3. TJ Oravan Rabča        

Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – predseda   – 38 000,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2053 

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

 

4. ZŠ s MŠ Rabča, Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka   

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/1978      –   11 400,00 € 

Žiadosť podaná: 16. 10. 2020 

 

5. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora  

Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 332     –   13 000,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2040 

Žiadosť podaná: 28. 10. 2020 

 

6. Mladí hasiči Rabča – dorast       

Masničák Marián, Rabča, Hlavná 1148        –    2 540,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2063 

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

 

7. Hasiči Rabča – deti PLAMEŇ       

Ľubomír Podstrelený, Rabča, Hlavná 1364/545      –      2 500,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2062 

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

 

8. Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2052        –   1 700,00 €  

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

 

9. Jozef Tvarožek, Rabča, Horská 1153 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2313        –       900,00 €  

Žiadosť podaná: 8. 12. 2020 
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Celkom vo výške:             73440,00 € 

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ doporučili predmetné žiadosti prejednať a schváliť na budúcom zasadnutí OZ po predložení 

zúčtovania žiadateľov za rok 2020. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 9 –  Schválenie návrhu VZN č. 4/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2014 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

obce Rabča 

Bc. Lubasová  – predniesla poslancom návrh VZN č. 4/2020, ktorý sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2014 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady na území obce Rabča, ktorý bol 

zverejnený na web stránke obce Rabča a úradnej tabuli od 14. 10. 2020 do 29. 10. 2020 t. j. po dobu 15 dní. 

Zároveň požiadala poslancov, aby sa k návrhu VZN vyjadrili. Taktiež predložila poslancom OZ tabuľku na 

porovnanie vývozu KO k 31.12.2019 a 31.12.2020 k zvýšeniu poplatku za KO.  

O 18.00 hod. odišla poslankyňa – Marta Gužíková, teraz je prítomných 8 poslancov OZ zo všetkých 11 

poslancov OZ. 

Bc. Lubasová – zvýšenie je na 20 €.  

Starosta – naša príspevková organizácia RABČAN, obecné služby zbiera odpady.  

Ing. Jurčák – prečo sa vlani nezvyšovalo nič. Opýtal sa, či sa nám aj tento poplatok zvyšuje preto, že nám na 

Zberný dvor vyvážajú odpad aj občania z cudzích obcí. 

Štefan Ratica – nie, lebo každý sa zapisuje,  č. d. len z našej obce.  

Ing. Jurčák – náklady sú preto navyšené, že sa robí viac? Veď tí čo robia na zbernom dvore sú v riadnom 

pracovnom pomere na príspevkovej organizácii.  

Štefan Ratica – ale robia aj v sobotu, kedy im príde aj 150 aut od občanov s odpadom a už tam musel dať 

troch zamestnancov  z príspevkovej organizácie.  

Ing. Jurčák – on sa snaží separovať a musí platiť viac. To nie je správne. 

Bc. Lubasová – ale sa zvyšujú poplatky za uskladnenie odpadov na skládku. 

Starosta – predtým sa tieto poplatky neplatili. Teraz sa ich zvýšenie prejaví na výške poplatku cca 3,00 

€/osoba/rok. 

Bc. Lubasová – poplatky idú stále hore.  

Starosta – teraz, keď bola korona, ľudia viac upratovali v domácnostiach a vyvážali odpad častejšie na 

zberný dvor.  

Bc. Lubasová – pribúda nám počet občanov a aj odpadu.  

Mgr. Andrea Lubasová – ak schválime výšku poplatku 21 €, kde máme záruku, že na budúci rok sa to 

nezvýši.  

Starosta – v tom nie je záruka, záleží to od mnohých ukazovateľov. 

Mgr. Lubasová – navrhla navýšenie na 20 €.  

Ing. Jurčák – čím viac budeme separovať tým bude poplatok nižší.  

Maťuga – niekto separuje, niekto nie, všetci však platia rovnako. Je to nespravodlivé.  

Starosta – budú chcieť robiť „námatkové“ kontroly na obsah košov na TKO a začať občanov pokutovať. 

Pôvodný návrh je 21 €.  

Mgr. Lubasová – ona nesúhlasí so zvýšením poplatku za TKO vo výške 21 €. 

UZNESENIE 

Poslanci OZ 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov schválili VZN č. 4/2020, ktorý sa mení a dopĺňa 

VZN č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a drobné stavebné odpady na území obce 

Rabča. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák,  
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PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov z prítomných 8 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: Mgr. Andrea Lubasová t. j. 1 z prítomných  8 poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 10 –  Schválenie návrhu VZN č. 5/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Rabča 

Bc. Lubasová  – predniesla poslancom návrh VZN č. 5/2020, ktorý sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 

o nakladaní s KO a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Rabča, ktorý bol zverejnený na web 

stránke obce Rabča a úradnej tabuli od 5. 11. 2020 do 20. 11. 2020 t. j. po dobu 15 dní. Zároveň požiadala 

poslancov, aby sa k návrhu VZN vyjadrili.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov schválili VZN č. 5/2020, ktorý sa mení a dopĺňa 

VZN č. 1/2016 o nakladaní s KO a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Rabča. ZA hlasovali: 

Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák,  PhDr. Augustín Piták 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných  8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Centrum voľného času 

Bc. Lubasová – chce sa opýtať, čo s CVČ. Prečo nezrušíme jeho činnosť. 4 roky je CVČ nečinné. Stále 

vykazuje nulové stavy. Má problém s DÚ, štatistikou,... dali nám aj odporúčanie, aby sa CVČ zrušilo.  

Starosta – on v tom problém nevidí. Tak bude nečinné.  Potom by sme zas museli nanovo zakladať CVČ.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili pozastavenie činnosti CVČ do 31. 8. 2022.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák,  PhDr. 

Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných  8 poslancov; ZDRŽAL SA: 

0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 11 –  Schválenie návrhu VZN č. 6/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 o určení 

výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení 

Mgr. Kvasničáková  – predniesla poslancom návrh VZN č. 6/2020, ktorý sa mení a dopĺňa VZN č. 4/2013 

o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení, ktorý bol 

zverejnený na web stránke obce Rabča a úradnej tabuli od 25. 11. 2020 do 10. 12. 2020 t. j. po dobu 15 dní. 

Zároveň požiadala poslancov, aby sa k návrhu VZN vyjadrili. Vlani to nebolo riešené a teraz sa navrhuje na 

vyššiu sumu.  

Ing. Kornhauserová – obec nám dala dotáciu s tým, že budeme robiť úpravu VZN formou doplnku. Je to 

vlastne realita roku 2020.  

Starosta – najväčšou položkou v rozpočte sú mzdy.  

Ing. Jagnešák – podľa neho to je náskok cca o 15 %. 

Maťuga – ale máme tiež najväčšiu školu.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov schválili VZN č. 6/2020, ktorý sa mení a dopĺňa 

VZN č. 4/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení. ZA 

hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

Starosta – ZŠ v spolupráci s obcou idú do výzvy na zriadenie chemickej, biologickej, a technickej učebne, 

kde majú možnosť získať od 100 tis. € a viac. Spolupracujú s mestom Šenov. Teraz nevedia presnú výšku 

spoluúčasti.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili zámer v rámci ŽoNFP výziev Interreg V-A SK-CZ/2019/10 a SK-CZ/2019/11 s názvom: 

„Inovuj a kráčaj s dobou“ v spolupráci s mestom Šenov. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 
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K bodu číslo 12 –  Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča na I. polrok 

2021 

Hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková predniesla poslancom OZ plán 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Rabča na I. polrok 2021. Uviedla, že návrh bol zverejnený na 

web stránke obce a úradnej tabuli od 23.11. 2020 do 9.12.2020. 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťákovej 

Spuchlákovej  na I. polrok 2021 bez pripomienok.  ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák,  PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 8 

poslancov z prítomných  8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 13 –  Schválenie zámeru vybudovania športovo-kultúrneho areálu v Rabči na futbalom 

ihrisku v Gaceli a spôsob financovania jeho výstavby  

Starosta  – uviedol, že na základe uznesenia OZ č. 4/2020 zo dňa 30. 9. 2020, kde poslanci schválili návrh 

novej štúdie budovy na futbalovom ihrisku v Gaceli presunúť na pracovné stretnutie v mesiaci október 2020 

s poslancami OZ, kde budú prizvaní aj členovia z komisií – stavebnej, kultúrne, finančnej a športovej, zvolal 

na deň 14.10. 2020 zasadnutie, ohľadne tohto projektu. Z jednania je urobený aj zápis. Prítomní súhlasili 

s tým, aby sa predmetná stavba mohla realizovať, avšak za podmienok dojednania výberu varianty I. alebo 

II. Navrhli konzultovať s potencionálnymi investormi a potom predniesť výsledok jednaní. Prítomní sa viac 

priklonili k II. variante aj  za cenu, že si obec zoberie úver a taktiež odkonzultuje možnosť 

spolufinancovania s potencionálnymi nájomcami.  

Starosta – ďalej predniesol poslancom návrh  spôsobov realizácie štúdie. Kým obec našetrí môže to trvať aj 

10 rokov,  súkromný investor je riešením ako sa ďalej pohnúť a mohol by zrealizovať budovu s tým, že 

náklady sa mu vrátia po určitých  rokoch. Obec bude bezplatne využívať niektoré priestory, zdôraznil, že 

obec sa majetku nezbavuje. Musíme určiť kritéria. Jednou z výhod je, že obec si nemusí brať úver. Ak by sa 

to začalo realizovať, tak do 2 rokov je to postavené. Ak by sme šli do toho ako obec, tak by sme si museli 

vziať úver, vzniknú nám náklady na prevádzku. Obec by musela úver splácať aj viac ako 15 rokov a nebude 

môcť realizovať iné projekty. Zisk pre obec by bol príjem z prenájmu, ale obec by bola úverovo zaťažená. 

Riziko podnikania by bolo na obci. Treba hľadať klady aj zápory. Hodnotenie z komisii bolo vcelku viac 

pozitívne. PPP projekty nie je nič nové. Neštardantné je to, že by šla do toho obec. Urobili by sme skok 

v čase. Niečo by sme vedeli urýchliť týmto projektom. Obec má tlaky na verejnoprospešné stavby – cesty, 

most, vodovod, kanalizácia, verejné osvetlenie, úpravy ulíc, asfaltovanie a pod. Ak by sme našli investora, 

tak nemusí to byť jeden, môže ich byť viac naraz, ak sa spoja. Je predpoklad, že bude o to záujem.  

PhDr. Piták – je to dobrá myšlienka. Ak niekoho nájdeme, čo by chcel ísť do toho, tak s ním musíme prejsť 

túto štúdiu.  

Starosta – my nerobíme projekt, my robíme len štúdiu, to je na investorovi, ako si to nadstaví. Potom bude 

jednať s obcou. Každý investor, ktorý sa do toho zapojí bude jednať s obcou a obec si vyberie ten, ktorý 

bude najlepší.  

Maťuga – nie je to celkom tak, že sa investori do toho pohrnú. Bavíme sa o ziskoch, ktoré ešte vôbec nie sú.  

Adamčíková – ona si myslí to isté ako p. Maťuga.  

Starosta – ale musíme to dať do „éteru“, aby sa o tom vedelo.  

Mgr. Brišák – jemu sa ten projekt páči, ale nevie ako investora zazmluvníme, aby sme my ako obec mali 

výhody.  

Starosta – výhody by boli len čo sa týka športu. Týka sa to len budovy, nie ihriska – areálu. Keby sme šli do 

toho, tak nám zmluvu musí pripraviť právnik a zmluva isto nebude jednoduchá. Chce od poslancom 

vyjadrenie, či ideme do toho alebo nie.  

 

O 19.00 hod. prišla poslankyňa Marta Gužíková – teraz je prítomných poslancov 9. 

 

Starosta – my sme stredisková obec. My nemáme podmienky na turistiku ako okolité obce, preto by sme 

mali ísť touto cestou. Predniesol poslancom OZ vizualizáciu našej obce spred 50 rokov. Chce zachrániť 
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aspoň niečo čo sa dá. Doteraz väčšinou obec predávala. Na veľa veci je už teraz neskoro. Aj od poslancov 

čaká nejaké nápady. To nie je len jeho zodpovednosť, čo sa bude v obci budovať, ale aj poslancov.  

Mgr. Brišák – nevie, či oni ako poslanci OZ môžu o takomto projekte rozhodnúť. Akú oni majú na tom 

zodpovednosť?  

Mgr. Grancová – však ste volení občanmi a tí Vám dali dôveru, zastupujete ich.  

Mgr. Brišák – skôr by bol za to, aby sa to zverejnilo na webe, aby to občania videli a mohli sa aj vyjadriť. 

On je za myšlienku ale nie za štúdiu.  

Starosta – to nemá zmysel prezentovať to teraz v takomto stave.  

Ing. Kvasniaková – my to už vidíme ako zamestnanci obce inak. Videli sme to už 3x.  Zamestnancom sa to 

páčilo. Hneď sme volili túto možnosť. Všetci boli za. Hlavné je, aby sa našiel investor. Je to pekná 

myšlienka. Je to nevyužité miesto a obci to len pomôže. Obec sa bude môcť venovať iným investíciám.  

Starosta – aj on sa toho bojí, aby sa našiel investor. Dá sa tam urobiť aj viac. Navrhuje urobiť aj súťaž na 

štúdiu a víťaznú dať do súťaže o investora. Chce tam pritiahnuť rodiny s deťmi.  

Ing. Jurčák – treba riadne pomenovať veci. Prvé je, či ideme do vízie. Dnes treba o tom rozhodnúť. Druhá 

vec je štúdia. Až potom sa bavme o detailoch. On je skôr za celok aj s areálom, nie len za budovu. V Rabči 

nemáme žiadne vyžitie. V každej obci niečo majú. My ako obec nič. Vízia musí byť.  

Starosta – ak poslanci schvália, že ideme do toho, tak je to rok prípravy. 

Mgr. Brišák – on povedal, že sa mu to páči, nie opak. Vadí mu to, že to nedokážeme „ukočírovať“. Tiež nie 

je spokojný s tým, že tu nič nemáme. Pred dvoma rokmi tu boli mladí architekti z obce Rabča, ktorí pracujú 

v Bratislave. Štúdia nás  stala cca 10 tis. € a čo sme z tej štúdie urobili? Prečo toto prišlo práve teraz, veď 

sme to už mali pripravené.  

Starosta – potrebuje len vedieť, či ideme do toho alebo nie. 

Mgr. Brišák – nedostal odpoveď.  

Ing. Jurčák – ale kto povedal, že sa z nej ešte niečo nevybuduje.  

Starosta – každý občan mohol dať svoje nápady. 

Mgr. Brišák – on dával a chodil na všetky zasadnutia s architektmi. Štúdiu pripravili pre nás podľa našich 

požiadaviek a nevyužila sa.  

Ing. Kornhauserová – jej osobne sa tento projekt páči. Takéto niečo nie je nikde v okolí.   

Starosta – je to len štúdia a nemusí mať takúto konečnú verziu.  Máme najviac stavebných povolení na 

rodinné domy. Nerekonštruujeme obecný úrad, lebo riešime ulice, infraštruktúru, aby ľudia mohli stavať 

domy. Navrhuje aj stretnutie k tejto téme.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec začala pracovať na štúdii zámeru športovo-kultúrneho areálu v Rabči na 

futbalom ihrisku v Gaceli.  

ZA hlasovali:  Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných 9 

poslancov; ZDRŽAL SA: Mgr. Róbert Brišák t. j. 1 z prítomných 9; PROTI: 0.  

  

K bodu číslo 14 –  Schválenie podania žiadosti a spoluúčasti obce Rabča v rámci vyhlásenej výzvy č. 

IROP-PO2-ŠC212-2020-58 na realizáciu projektu „Vytvorenie centra integrovanej primárnej 

ambulantnej starostlivosti v obci Rabča“ 

Starosta – uviedol, že obec v r. 2019 podala projektový zámer na CISZ a v r. 2020 sme obdržali hodnotiacu 

správu s tým, že náš projektový zámer splnil podmienky určené vo výzve. Z toho dôvodu chce obec Rabča 

podať žiadosť na predmetný projekt, kde je však potrebný súhlas OZ a schválenie spoluúčasti obce Rabča. 

Zároveň uviedol, že dňa 24. 11. 2020 sa uskutočnilo jednanie na obecnom úrade za účasti lekárov, 

poslancov OZ a zamestnancov obce.  

UZNESENIE  

Poslanci schválili,  

V rámci výzvy IROP-PO2-SC212-PZ-2020-58: 

a) predloženie projektového zámeru za účelom realizácie projektu „Vytvorenie centra integrovanej 

primárnej ambulantnej starostlivosti v obci Rabča“ v rámci výzvy IROP- PO2-SC212-PZ-2020-58 

a predloženie ŽoNFP v rámci príslušnej výzvy na predkladanie ŽoNFP; 
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b) ako druh poskytovaných služieb CIZS primárnu zdravotnú starostlivosť poskytovanú ambulantnou 

formou; 

c) zabezpečenie spolufinancovania projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu 

a žiadaným NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. maximálne 41.200,00 EUR 

a prípadných neoprávnených výdavkov projektu; 

d) integráciu zdravotných služieb a vytvorenie CIZS formou zabezpečenia partnerstva zmluvou 

o partnerstve. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Žiadosť o prejednanie návrhu lekárov na obecnom zastupiteľstve 

Starosta – predniesol poslancom OZ žiadosť o prejednanie návrhu lekárov na OZ, ktorá bola doručená na 

obec v deň zastupiteľstva 11. 12. 2020. V žiadosti žiadajú o prejednanie návrhov na obecnom zastupiteľstve 

obce Rabča, ktorí majú byť zapojení ako partneri do projektu CIZS v Rabči.  

UZNESENIE 

Poslanci sa uzniesli, že sa k danej žiadosti zvolá riadne zasadnutie  OZ dňa 17. 12. 2020 (štvrtok) o 16.00 

hod. za účasti lekárov zahrnutých do projektu CIZS. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 15 –  Prejednanie a schválenie Zmluvy o budúcej nájomnej zmluve medzi obcou Rabča 

a OVS, a.s. Dolný Kubín „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2020, Rabča, Ul. Iskerkova, Pilarčíkova, 

Goborova, Tehelná a Poľná 

Starosta – predniesol poslancom návrh Zmluvy o budúcej nájomnej zmluve medzi obcou Rabča a OVS, a.s. 

Dolný Kubín „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2020, Rabča, Ul. Iskerkova, Pilarčíková, Goborova, 

Tehelná a Poľná za 1,00 €/ročne.  

UZNESENIE 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 16 –  Schválenie úveru na Prístavbu ZŠ + stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča 

 

 

Starosta – predniesol poslancom OZ návrh možnosti vziať si úver vo výške 550 000,00 € na Prístavbu ZŠ . 

Uviedol, že obec má vypracované aj stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej a požiadal ju, aby sa k prijatiu úveru vyjadrila.  

HK – uviedla, že vypracovala stanovisko HK obce k dodržaniu podmienok pre prijatie úveru, ktoré poslanci 

obdržali aj e-mailom. Ku dňu 7.12.2020 sú podmienky na prijatie úveru v sume 550 000,00 € splnené.  

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úveru. Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 

0; PROTI: 0.  

Starosta – rozpočtové náklady boli 970 tis. €, súťaž bola na 850 tis. € a o 250 tis. € sa vysúťažilo menej. 

Bola robená prekládka sieti – 100 tis. €. 200 tis. € sme mali dotáciu. Rozdiel chcú vykryť úverom. Oslovil 4 

banky – Prima banku, SLSP, ČSOB a VÚB. Všetky ponuky má k nahliadnutiu poslancom. Najvýhodnejšia 

je pre obec SLSP. Úroková sadzba je 0,43 % a dokáže ju zafixovať na celú dobu 15 rokov.  Tiež to 

prejednávala Finančná komisia dňa 25. 11. 2020, ktorá odporučila SLSP. Splátka predstavuje cca 2800 €. Na 

úrokoch sa preplatí cca 16 214,00 tis. €. 
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Ing. Jagnešák – prejednala to komisia, dali odporúčanie, tak nevidí dôvod na ďalšie jednanie.  

Mgr. Brišák – keď on sa informoval o úver na rodinný dom, tak poskytnutie úveru bolo podmienené 

poskytnutím finančných prostriedkov presne podľa realizácie stavby.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili prijatie úveru / zdrojov návratného financovania / vo výške 550.000,- EUR od Slovenskej 

sporiteľne, a.s. s lehotou splatnosti 15 rokov, na financovanie nasledovných kapitálových investícií:  

- Prístavba Základnej školy 

- Školiaca hasičská stanica 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Starosta – informoval, že obec ešte stále nemá uhradených 200 tis. € z poistnej udalosti.  

 

K bodu číslo 17 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:   

 

 20. 8. 2020 obec podala žiadosť o refundáciu výdavkov na záchranné práce súvisiace s I. vlnou – Covid-

19 vo výške 4594,82 €, ktoré už obci boli refundované vo výške 4412,82 €. 

 10.11.2020 obec podala žiadosť o refundáciu výdavkov počas plošného testovania Covid-19 vo výške 

14 348,90 € (pilotné 23.-25.10, 31.10 a 1.11.2020 a 7.-8.11.2020), ktoré sme už obdržali 30.11.2020 

 Dňa 10. 11. 2020 sme obdržali poďakovanie od prednostky Okresného úradu Námestovo za 

bezproblémový priebeh operácie  „Spoločná zodpovednosť“ – celoplošné testovanie na pandemickú 

chorobu  Covid-19. 

 14.10.2020 sa uskutočnilo pracovné stretnutie za účasti poslancov OZ, komisie ŽP, športu, kultúry 

a finančnej komisie vo veci prejednania zámeru štúdie budovy na futbalovom ihrisku v Gaceli 

 Dňa 24.11.2020 sa konalo kolaudačné konanie na stavbu „10711 – Rabča – Adamovka etapa pri potoku 

– rozšírenie NNK“  

 Máme už skolaudovanú stavbu „Rabča – Adamovka, etapa 3, zahustenie TS“ 

 Dňa 24.11.2020 sa uskutočnilo jednanie so zástupcami agentúry pri VÚC a lekármi, ohľadne podania 

žiadosti o NFP na CISZ 

 Obec dostala stavebné povolenie na Projekt opatrení v obci Rabča na prispôsobovanie sa zmene klímy 

ekosystémovými prístupmi. 

 Vybavilo sa predĺženie termínu dokončenia stavby – stavebné úpravy chodníky popri ceste I/78 Ul. 

Hlavná a ul. Kostolná 

 Máme už stavebné povolenie na stavbu „12365 – Rabča Grúň – rozšírenie NNK“ 

 V dňoch 18.-19.11.2020 zamestnanci obce odovzdali dôchodcom darček z dôvodu, že sa nemôžu konať 

hromadné podujatia  

 Pripravuje sa kolaudácia k Rozšíreniu vodovodu a kanalizácie 2020, Rabča Ul. Iskerkova, Pilarčíkova, 

Goborova, Tehelná a Poľná 

 Na pozemkovom oddelení sa t. č. pracuje na vyňatí z PPF obecných ulíc 

 Začalo sa s prípravou na stavebné povolenie na rozšírenie NN siete v časti obce Rabča – Kormanov 

 Pripravuje sa usporiadania pozemkov – Nižný koniec podľa § 12 zák. č. 330/1991 Zb. v spolupráci 

s geodetkou p. Farskou 

 RABČAN, s.r.o. – dokončila sa dažďová kanalizácia v 3 uliciach na Adamovke III. 

 RABČAN, s.r.o. – dokončila sa splašková a dažďová kanalizácia na novej ulici – Klenčákova (Grúň) 

a zároveň sa urobila úprava ulice – návoz, geotextília 

 Ukončili sa práce na výstavbe vodovodu Adamovka III. a navážal sa štrk do niektorých ulíc v tejto 

lokalite 

 Urobila sa výstavba vodovodu na Ul. Poľná k novostavbám 

 Naviezol sa štrk a geotextília na Ul. Vysoká 
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 RABČAN, obecné služby – presadba aleje, sťahovanie ornice ku domu smútku 

 Navážal sa štrk na nové ulice Veternú, Hájska, Rozvoja 

 Zakúpili sa nové kontajneri na šatstvo a sú umiestnené pri dome služieb, touto cestou chce vyzvať 

občanov, aby tam vyvážali šatstvo 

 Na ul. Vysokej, Borovej, Goborovej, Veternej sa urobilo nové verejné osvetlenie 

 Tento rok sa zatiaľ ukončili chodníky pri Ul. Zemanskej pri Gazdikovi 

 Dokončilo sa okolie pri zreštaurovanej soche sv. J. Nepomuckého – položila sa nová dlažba, obrubníky.  

 Obec predĺžila stavebné povolenie na stavebné úpravy chodníkov popri ceste I. triedy a Ul. Kostolná 

a budeme žiadať o vydanie súhlasu na zvláštne užívanie a závierku na rok 2021 

 Začalo sa so stavebnými prácami Prístavba ZŠ (dvojzmennosť) 

 Začne sa s realizáciou projektu Soľanka – Filagória 

 Podali sme žiadosť na Environfond na kanalizáciu na Adamovka III. 

 4.12.2020 sa uskutočnilo jednanie s vlastníkom pozemkov pri ulici Trchovnica, ohľadne zachovania 

šírky ulice – vysvetlí v Rôznom 

 6. 12. 2020 boli zorganizované oslavy sv. Mikuláša pre deti, ktoré nenavštevujú ZŠ ani MŠ 

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie informácie starostu obce Rabča.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

R Ô Z N E 

 

Záchytná stanica pre psov (Útulok pre psov) 

Starosta – uviedol, že v ZMOBO riešili starostovia obcí zriadenia Záchytnej stanice pre psov, ktorý bude 

vytvorený na odchyt túlavých psov. Na ZMOBO sa dohodli, že záchytná stanica bude pravdepodobne zriadená 

na družstve v Beňadove. Náklady sú nasledovné: 

Predpokladané investičné náklady:  70 000,00 € 

Náklady na ročnú prevádzku:   48 400,00 € 

Každá obec má potvrdiť účasť na tomto spoločnom projekte a výšku nákladov, ktoré predstavujú cca 1 

€/obyvateľa/ročne t. j. 5100,00 €. 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili účasť obce Rabča na spoločnom projekte „Záchytná stanica pre psov“, ktorá bude 

umiestnená na družstve v Beňadove a účasť na nákladoch vo výške 1 €/obyvateľ/ročne (podľa počtu 

obyvateľov k 31. 12. bežného roku). ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Zmena uznesenia 

Fusková – uviedla, že po konzultácii s Okresným úradom, katastrálny odbor Námestovo je nutné zmeniť 

uznesenia, ktoré OZ prijalo dňa 26. 6. 2020 a to nasledovne:  

Uznesenie č. 3/A/2020 z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 26. júna 2020 sa 

mení v časti : „Cenu 40 €/m2 obci Rabča nebude žiadateľ vyplácať, nakoľko realizácia takéhoto oporného 

múru niekoľkonásobne prevyšuje hodnotu pozemku v zmysle zák. č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a doplnkov.“  

A to tak že táto veta sa ruší a nahrádza sa novou vetou:  

„Cena za prevádzanú nehnuteľnosť je 40,00€/ m2 .“  
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UZNESENIE 

Poslanci zmenu uznesenia č. 3/A/2020 písm. B) ods. 16) zo dňa 26. 6. 2020: 

Uznesenie č. 3/A/2020 písm. B) ods. 16) z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 

26. júna 2020 sa mení v časti : „Cenu 40,00 €/m2 obci Rabča nebude žiadateľ vyplácať, nakoľko realizácia 

takéhoto oporného múru niekoľkonásobne prevyšuje hodnotu pozemku v zmysle zák. č. 138/1991 Z. z. 

o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov.“  

A to tak že táto veta sa ruší a nahrádza sa novou vetou:  

„Cena za prevádzanú nehnuteľnosť je 40,00 €/ m2 .“  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Úprava rozpočtu obce Rabča 

Ing. Kvasniaková – informovala o úprave rozpočtu obce Rabča na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 

5/2020 schválené OZ 11. 12. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obce Rabča na rok 2020 so 

súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov 

(príloha zápisnice). Uviedla, že po úprave máme vyrovnaný rozpočet. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 5/2020 schválené OZ 

11. 12. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 

neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obce Rabča na rok 2020 so súhlasom Obecného 

zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

Ing. Kornhauserová – informovala o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2020 – 

rozpočtové opatrenie č. 5/2020 schválené OZ 11. 12. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabči, rozpočtovým 

opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice). Poslanci úpravu rozpočtu obdržali e-

mailom.   

UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2020 – rozpočtové 

opatrenie č. 5/2020 schválené OZ 11.12. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ 

Rabča  na rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján 

Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Žiadosť o finančný príspevok na opravu kaplnky pri Budzeľoch 

Starosta – prečítal poslancom žiadosť od Bc. Jozefa Oselského a spol. na poskytnutie finančného príspevku 

na opravu kaplnky pri Budzeľoch a to natiahnutie novej fasády, natretie strechy, upravenie terénu, vysadenie 

okrasných drevín, osadenie lavičky a zakúpenie lavičky do interiéru. Požadovaná výška príspevku 

predstavuje 400 €.  

UZNESENIE 
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Poslanci schválili poskytnúť finančný príspevok na rekonštrukciu kaplnky pri Budzeľoch (natiahnutie novej 

fasády, natretie strechy, upravenie terénu, vysadenie okrasných drevín, osadenie lavičky a zakúpenie lavičky 

do interiéru) vo výške 400,00 €. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Odkúpenie – Ul. Adamovka  

Odkúpenie parcely od vlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu v  lokalite Adamovka III za účelom 

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m:   

Predávajúci: 

Marián Chutňák, nar. 19.9.1992, trvale bytom 029 44  Rabča, Soľná 400 a manželka Klaudia Chutňáková, 

rod. Harbutová, nar. 13.4.1994, trvale bytom 029 44  Rabča, Hlavná 790/453 (BSM)  

 parc. CKN č.  17762/2 – trvalý trávny porast o výmere 20 m2 vedená na LV č. 7564 v podiele 1/1-nina 

úč.,  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako predávajúcimi 3/5-

tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu rozšírenia miestnej komunikácie o 1 

m v Ul. Adamovka III. Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

Žaloba o zrušenie a vyporiadanie podielového spoluvlastníctva  

Starosta – informoval poslancov OZ, že obec dňa 9.12.2020 obdržala od Okresného súdu Námestovo Žalobu 

o zrušenie a vyporiadanie podielového spoluvlastníctva reálnym rozdelením veci podľa ust. § 137 písm. b) 

C.s.p., kde je žalobcom Tomáš Juritka v zastúpení JUDr. Jozef Polák – advokát proti žalovanej obci Rabča. 

Zároveň obec obdržala uznesenie súdu sp. zn.: 12C/55/2020-32 IČS: 5820201877 a vyzýva žalovaného, aby 

v lehote 15 dní od doručenia tohto uznesenia sa písomne vyjadril k žalobe a ku všetkým skutkovým 

tvrdeniam uvedeným v žalobe.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 18 – Interpelácia – Diskusia 

PhDr. Piták – uviedol, že je potrebné zabezpečiť zatrubnenie na ulici Adamovka pred rodinným domom č. 

564 a medzi rodinnými domami č. 595 a 598.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby RABČAN, s.r.o. Rabča zabezpečil  zatrubnenie na Ul. Adamovka pred  rodinným 

domom č. 564 a medzi rodinnými domami č. 595 a 598 s tým, že budú použité betónové rúry s výstužou 

o priemere 40 cm v termíne do 30.6.2021. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. 

Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 19 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť a rokovanie ukončil 

o 19.45 hod. Následne prítomných poslancov OZ a zamestnancov obce pozval na kapustnicu.     

 

Starosta obce Ing. Július Piták    ......................................... 

Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak   ......................................... 

Overovatelia:  
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Ján Maťuga     ......................................... 

Ing. Jozef Kovaliček     ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 

 

 

Uznesenie č.5/A/2020 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 11. 12. 2020    

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka od posledného zasadnutia Obecného zastupiteľstva dňa 

30.9.2020.  

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 30. 9. 2020, 

ktorú predniesla hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková.  

3. Odporúčacie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej  

k návrhu programového rozpočtu obce na rok 2021 a k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2022 –

 2023,  aby sa predložený návrh rozpočtu schválil. 

4. Poďakovanie prednostky Okresného úradu Námestovo Ing. arch. Danice Hollej zamestnancom obecného 

úradu za prácu k zabezpečeniu bezproblémového priebehu operácie „Spoločná zodpovednosť“ – 

celoplošného testovania na pandemickú chorobu Covid 19. 

5. Vymenovania nového prednostu Obecného úradu v Rabči od 1. 12. 2020 – Ing. Tomáša Kekeliaka, 

ktorého vymenoval starosta obce Rabča Ing. Július Piták.    

6. Programový rozpočet s výhľadom na roky 2022 a 2023. 

7. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej k schváleniu úveru 

na dofinancovanie Prístavby ZŠ v Rabči.  

8. Porovnanie vývozu komunálnych odpadov k 31.12. 2019 a 31.12.2020 k zvýšeniu poplatku za komunálne 

odpady. 

9. Žalobu z Okresného súdu Námestovo o zrušenie a vyporiadanie podielového spoluvlastníctva reálnym 

rozdelením veci podľa ust. § 137 písm. b) C.s.p., kde je žalobcom Tomáš Juritka v zastúpení JUDr. Jozef 

Polák – advokát proti žalovanej obci Rabča. 

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Brišák; členovia: Ing. Jaroslav Jagnešák a Monika 

Adamčíková, poslanci OZ.  

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča s navrhnutou zmenou.  

3. Programový rozpočet obce Rabča na rok 2021 s výhľadom na 2022 – 2023 v celkovej sume:  

• Bežný rozpočet 

– príjmy   .................................. 4 423 993,00 € 

– výdavky  ................................ 3 828 316,00 € 

• Kapitálový rozpočet 

– príjmy  ...................................     647 363,00 € 

– výdavky  ................................  1 927 000,00 € 

• Finančné operácie 

– príjmy  ...................................     731 560,00 € 

– výdavky  ................................       47 600,00 € 

• ROZPOČET SPOLU 

– príjmy  ...................................   5 802 916,00 € 

– výdavky  ................................   5 802 916,00 €,  

ktorého súčasťou je rozpočet organizácii: Základná škola s materskou školou Rabčická 410 Rabča vo výške 

2 334 966,00 € a príspevková organizácia RABČAN, obecné služby Rabča, Rabčická 334, Rabča vo výške 
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285 000,00 €, Centrum voľného času Rabča, Hlavná 426, Rabča vo výške 0,00 € s pripomienkami 

poslancov – bez výhrad. ZA hlasovali:  Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján 

Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej na I. polrok 

2021. 

5. V rámci výzvy IROP-PO2-SC212-PZ-2020-58: 

e) predloženie projektového zámeru za účelom realizácie projektu „Vytvorenie centra integrovanej 

primárnej ambulantnej starostlivosti v obci Rabča“ v rámci výzvy IROP-PO2-SC212-PZ-2020-58 

a predloženie ŽoNFP v rámci príslušnej výzvy na predkladanie ŽoNFP; 

f) ako druh poskytovaných služieb CIZS primárnu zdravotnú starostlivosť poskytovanú ambulantnou 

formou; 

g) zabezpečenie spolufinancovania projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu 

a žiadaným NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. maximálne 41.200,00 EUR 

a prípadných neoprávnených výdavkov projektu; 

h) integráciu zdravotných služieb a vytvorenie CIZS formou zabezpečenia partnerstva zmluvou 

o partnerstve. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

6. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 5/2020 schválené OZ 11. 12.  2020 

v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 

noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na rok 2020 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

7. Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2020 – rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

schválené OZ 11.12. 2020 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2020 so 

súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

8. Aby obec Rabča vstúpila do projektu na vybudovanie Záchytnej stanice pre psov, ktorý bude umiestnený 

na družstve v Beňadove s tým, že obec bude ročne prispievať sumou 1,00 €/obyvateľ/rok na jej prevádzku.  

 

9. Návrh Zmluvy o budúcej nájomnej zmluve medzi obcou Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín „Rozšírenie 

vodovodu a kanalizácie 2020, Rabča, Ul. Iskerkova, Pilarčíková, Goborova, Tehelná a Poľná za 1,00 

€/ročne. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, 

Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 

poslancov z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

10. Aby obec Rabča začala pracovať na štúdii zámeru športovo-kultúrneho areálu v Rabči na futbalovom 

ihrisku v Gaceli.  

11. Zmenu uznesenia č. 3/A/2020 písm. B) ods. 16) zo dňa 26. 6. 2020: 

Uznesenie č. 3/A/2020 písm. B) ods. 16) z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 

26. júna 2020 sa mení v časti : „Cenu 40 €/m2 obci Rabča nebude žiadateľ vyplácať, nakoľko realizácia 

takéhoto oporného múru niekoľkonásobne prevyšuje hodnotu pozemku v zmysle zák. č. 138/1991 Z. z. 

o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov.“  

A to tak že táto veta sa ruší a nahrádza sa novou vetou:  
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„Cena za prevádzanú nehnuteľnosť je 40,-€/ m2 .“  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

12. Vyčleniť na Ul. Trchovnicu 5 m percentuálne zo všetkých podielov od spoluvlastníkov, tak ako bol 

pôvodný návrh a to od – Anton Skurcoňák, Anna Skurcoňáková, Jozef Ganobják, Marta Revajová a obec 

Rabča. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol  Jurčák, PhDr. Augustín  

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 6 z prítomných 9 poslancov OZ. PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 

Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Mgr. Róbert Brišák t. j. 3 z prítomných 9 poslancov OZ.   

13. Prijatie úveru / zdrojov návratného financovania / vo výške 550.000,- EUR od Slovenskej sporiteľne, a.s. 

s lehotou splatnosti 15 rokov, na financovanie nasledovných kapitálových investícií:  

- Prístavba Základnej školy, Rabča 

- Nadstavba školiacej miestnosti obecnej hasičskej stanice Rabča 

 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov 

z prítomných  9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

14. Poskytnutie finančného príspevku na opravu kaplnky pri Budzeľoch (nová fasáda, natretie strechy, úprava 

terénu, výsadba okrasných drevín, osadenie lavičky a zakúpenie lavičky do interiéru) pre Bc. Jozef Oselský, 

Rabča, Hlavná 688 a spol. vo výške 400,00 €. 

15. Odkúpenie parcely od vlastníkov na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu v  lokalite Adamovka III. za účelom 

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m:   

Predávajúci: 

Marián Chutňák, nar. 19.9.1992, trvale bytom 029 44  Rabča, Soľná 400 a manželka Klaudia Chutňáková, 

rod. Harbutová, nar. 13.4.1994, trvale bytom 029 44  Rabča, Hlavná 790/453 (BSM)  

 parc. CKN č.  17762/2 – trvalý trávny porast o výmere 20 m2 vedená na LV č. 7564 v podiele 1/1-nina 

úč.,  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako predávajúcimi 3/5-

tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu rozšírenia miestnej komunikácie o 1 

m v Ul. Adamovka III. Náklady spojené s prevodom hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

16. Pozastavenie činnosti Centra voľného času Rabča Hlavná 426 do 31.8.2022. ZA hlasovali: Mgr. Róbert 

Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák,  Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných  8 poslancov; ZDRŽAL SA: 

0; PROTI: 0. 

17. Zámer v rámci ŽoNFP výziev Interreg V-A SK-CZ/2019/10 a SK-CZ/2019/11 s názvom: „Inovuj a 

kráčaj s dobou“ v spolupráci s mestom Šenov. 

18. Aby sa dňa 17. 12. 2020 o 16.00 hod. uskutočnilo riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča za 

účasti lekárov zahrnutých do projektu CIZS „Vytvorenie centra integrovanej primárnej ambulantnej starostlivosti 

v obci Rabča“ v rámci výzvy IROP-PO2-SC212-PZ-2018-58.  

19. Aby RABČAN, s.r.o. Rabča zabezpečili  zatrubnenie na Ul. Adamovka pred  rodinným domom č. 564 

a medzi rodinnými domami č. 595 a 598 s tým, že budú použité betónové rúry s výstužou o priemere 40 cm 

v termíne do 30.6.2021. 

 

C) Doporučuje  

1. Prejednať žiadosti o dotáciu na rok 2021 s tým, že tieto sa schvália na budúcom zasadnutí OZ po 

predložení zúčtovania dotácie žiadateľov za rok 2020. 

1. Slovenský červený kríž  

Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – predseda    –   900 € 
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Č. sp.: OcÚ/RA/2020/1986 

Žiadosť podaná: 19.10.2020 

2. ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Rabča  

Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270     –   2 500,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/1956 

Žiadosť podaná: 14.10.2020 

3. TJ Oravan Rabča        

Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – predseda   – 38 000,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2053 

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

4. ZŠ s MŠ Rabča, Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka   

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/1978     –   11 400,00 € 

Žiadosť podaná: 16. 10. 2020 

5. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora  

Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 332     –   13 000,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2040 

Žiadosť podaná: 28. 10. 2020 

6. Mladí hasiči Rabča – dorast       

Masničák Marián, Rabča, Hlavná 1148        –    2 540,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2063 

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

7. Hasiči Rabča – deti PLAMEŇ       

Ľubomír Podstrelený, Rabča, Hlavná 1364/545      –      2 500,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2062 

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

8. Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2052        –   1 700,00 €  

Žiadosť podaná: 30. 10. 2020 

9. Jozef Tvarožek, Rabča, Horská 1153 

Č. sp.: OcÚ/RA/2020/2313        –       900,00 €  

Žiadosť podaná: 8. 12. 2020 

 

Celkom vo výške:             73440,00 € 

 

D) Ukladá 

1. RABČAN, s.r.o. Rabča zabezpečiť  zatrubnenie na Ul. Adamovka pred  rodinným domom č. 564 a medzi 

rodinnými domami č. 595 a 598 s tým, že budú použité betónové rúry s výstužou o priemere 40 cm v termíne do 

30.6.2021. 

Zodpovedný: v texte; Termín: v texte  

 

Zapísal(a): Mgr. Róbert Brišák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

Uznesenie č.5/B/2020 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 11. 12. 2020    

 

A) Schvaľuje 

1. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva obce Rabča Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 4/2020, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2014 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rabča. ZA hlasovali: 
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Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov z prítomných  8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 

Mgr. Andrea Lubasová t. j. 1 z prítomných 8 poslancov. 

2. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva obce Rabča Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 5/2020, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2016 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Rabča. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák,  Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných  8 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

3. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva obce Rabča Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 6/2020, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2013 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka a dieťa škôl a školských zariadení. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, 

Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák,  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 9 poslancov z prítomných  9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Zapísal(a): Mgr. Róbert Brišák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

Zverejnené na ÚT od 21.12.2020 ......................... 

                               Do: ............... .......................... 

 

 

 
 


